
 Protokół  posiedzenia Komisji Bezpieczeństwa i Komunikacji 
 

Nr 15/2004  w dniu 16 listopada  2004 r. 
 
 
Posiedzenie rozpoczęto o godz. 16 30 zakończono o godz. 19 45 

 
  

L.p Imię i nazwisko 
 

Podpis 

1. Ryszard Cieśliński     
- Przewodniczący Komisji 

                         obecny 

 2. 
  

Lech Pluciński     
- Wiceprzewodniczący   Komisji 

                         obecny 
 

 3. 
  

Edmund Knapski     
          - Sekretarz Komisji 

                          nieobecny 

4. 
 

Grzegorz Pietrzycki                               obecny 

5. Wojciech Ćwik    
 

                          obecny 

6. Krzysztof Migasiewicz     
 

                          obecny 

7. Tadeusz Synoracki     
 

                           obecny 

 
Nieobecni członkowie Komisji: 

1.Edmund Knapski                  - 

2.                   - 

3.                 - 

 
 
Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

 
 

1. Wacław Ptak-Dyrektor Pow.Zarz.Dróg. 
 

2. Michał Piechotki – Wicestarosta 
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 1.     PORZĄDEK POSIEDZENIA KOMISJI: 
 
1.1. Przyjęcie porządku posiedzenia komisji. 
 
1.2. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia komisji. 

 
1.3. Tematy posiedzenia: 

Realizacja podstawowych zadań rzeczowych planu robót na rok 2004 wg 
stanu na dzień 15.11.2004 r. 

 
1.4. Pytania 

 
1.5. Dyskusja 

 
1.6. Wnioski 

 
1.7. Zakończenie 

 
ad. pkt. 1.1 i 1.2 przyjęto bez uwag. 
ad.pkt.1.3 realizację zadań przedstawił dyrektor Wacław Ptak PZD. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

2.   OCENA SPOSOBU ZAŁATWIENIA WNIESIONYCH PRZEZ   
       KOMISJĘ ZAPYTAŃ, OPINII, STANOWISK I WNIOSKÓW. 

 
-bez uwag. 
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3. SPRAWOZDANIE Z PRZEBIEGU DYSKUSJI. 
 

Dyrektor Ptak Wacław przedstawił informację z realizacji podstawowych 
zadań rzeczowych planu robót na rok 2004.Informacja stanowi załącznik do 
niniejszego protokółu.Przebieg dyskusji dotyczył realizacji zadań w 
drogownictwie powiatu wągrowieckiego.Na pytania odpowiadał dyr. 
Wacław Ptak i v-ce Starosta. 
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5.     ZAPYTANIA, OPINIE, STANOWISKA I WNIOSKI. 
 
5.1  Zapytania 

Pan Cwik-ile metrów drogi zostało do zrobienia na u.Leśnej w Wągrowcu .Odp.410 
m. 
Pan Cieśliński-kiedy będzie wykonywana  druga część  ul.Leśnej od  
ul.Bobrownickiej do ul.Rogozińskiej.Odp. w 2005 roku.,a kiedy chodniki na 
ul.Janowieckiej,Straszewskiej,Bobrownickiej i inne.Odp. w 2005 r. 
Pan Cieśliński-jak przygotowany jest Zarząd Dróg do zimy.Odp. jesteśmy 
przygotowani. 

 
5.2 Opinie 
 

Pozytywna-wykonawstwo zadań pod względem ilościowym uzależnione jest od 
posiadanych środków finansowych(dotyczy budowy i podstawowych zadań 
rzeczowych na drogach) 

  
 
5.3 Stanowiska 
 

Pozytywne. 
 
 
5.4   Wnioski 

W porozumieniu z Wójtem Gminy Mieścisko zaplanować budowę zatoczki na 
przystanek autobusowy w Popowie Kościelnym przy cmentarzu. 

   
 
 
 

Protokołował / Protokołowała:                                   Przewodniczący Komisji:  
               / Lech Pluciński /                                                     /Ryszard Cieśliński /       

 


